

THE CORPORATION OF THE TOWNSHIP OF
MANITOUWADGE

**NOTICE OF ADDITIONAL
NOMINATIONS**

TAKE NOTICE that the number of candidates for the office of

Consiellere scolaire publique francais – French Public School Board

was not sufficient to fill the number of vacancies to which candidates may be elected.

AND FURTHER TAKE NOTICE that the Clerk may receive and certify additional nominations for the remaining vacancies in the office of **Consiellere scolaire publique francais – French Public School Board** between the hours of 9:00 a.m. and 2:00 p.m. on August 1, 2018 subject to the provisions of subsection 33(5) of the *Municipal Elections Act*.

**OFFICES FOR WHICH PERSONS MAY BE
NOMINATED**

Consiellere scolaire publique francais, 1 to be elected
(Office) (Number)

AND FURTHER TAKE NOTICE that the manner in which nominations shall be filed is set forth in Section 33 of the *Municipal Elections Act*. Nomination forms and full particulars of procedures to be followed may be obtained from the undersigned.

Dated this 30th day of July, 2018.



Margaret Hartling, CAO/Clerk-Treasurer

THE CORPORATION OF THE TOWNSHIP OF
MANITOUWADGE

**AVIS DE NOMINATIONS
SUPPLÉMENTAIRES**

SACHEZ QUE le nombre de candidats pour le

Consiellere scolaire publique français – French Public School Board

n'était pas suffisant pour remplir le nombre de postes vacants auxquels les candidats peuvent être élus

SACHEZ AUSSI QUE l'agent administrative peut recevoir des nominations supplémentaires pour le restes des postes vacants pour le **Consiellere scolaire publique français – French Public School Board** entre 9 heures et 2 heures le 1 août, 2018 sous réserve des dispositions du paragraphe 33(5) du *Municipal Elections Act*.

**BUREAUX POUR LESQUELS DES PERSONNES
PEUVENT ÊTRE DÉSIGNÉES**

Consiellere scolaire publique français, 1 pour être élus
(Bureau) (Numéro)

SACHEZ AUSSI QUE la manière dont les nominations doivent être classé est énoncé dans la Section 33 du *Municipal Elections Act*. Les formulaires de nominations et les détails complets des procédures à suivre peuvent être obtenues par l'intermédiaire du soussigné.

Daté le 30 juillet, 2018



Margaret Hartling, CAO/Clerk/Treasurer